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URZĄD MlEJSKI
w czechowicach-Dzledzicach
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zęchowicę-D ziedzice, 25 .08.20 19 r,

protokół z
czechowicach-D ziedzicach w dni 25.09.2021 r.

Posiedzenie odbyło się w Szkole Podstawowej nr 2 w Czechowicach-Dziedzicach,
Obecni członkowie zarządu Rady Osiedla ,,Barbara":

r Andrzej Maj
r Mateusz zimmermann
o Lucyna kohut
o Ilona paczyńska

Porządek posiedzenia:

1. Otwarcię i stwierdzenie prawomocności posiedzenia
2. Ustalęnie teminu zębraniamieszkańców Osiedla ..Barbara"
3, Plan przyszłorocznego budzętu Osiędla
4. Informacja na temat budowy parku na Osiedlu ,,Barbara"
5, Bieżące problemy Osiedla ,,Barbara"

Ad, l
Posiedzenie prowadził Przewodniczący Zarządu Osiędia ,,Barbara" Andrzej Maj, który na podstawie listy
obęcności stwierdził kworum. Lista obęcności w załączniku do protokołu,

Ad.2
Przęwodniczący Zarządu Osiedla zaproponował tennin zebrania mieszkańców Osiedla,,Barbara" na29.09.2021
r.

Ad.3
Przewodniczący Zarządu Osiedla przedstawił plan przyszłorocznęgo budżetu Osiedla - w wysokości 83 000 zł, z
czego częŚĆ z nich zostanie zagospodarowanych na remont ulicv przy Paszkolvcu, zakup kamery monitorującej
orazna pomoc dla organizacji społecznych działających na terenie gminy Czechowicę-Dziedzice,

Ad.4
Przewodniczący Rady Osiedla ,,Barbara" poinfomował zarzad o opóznieniach wynikających z nie właściwej
pracy przy budowie parku na Osiedlu ,,Barbara".

Ad. 5

Zarząd zwrocił uwagę na problem bezdomności, alkoholiznlu i wynikające z tego niebezpieczeństwo dla
mieszkańców Osiedla orazich mienia w ,,Kolonii", co skutkować będzie przenięsieniem kamery bądźzakup
nowego urządzania monitorującego na bloki między 3, a 4 rządem Kolonii, Ponad to, stwierdzono brak
wystarczających sfuzb porządkowych do zapewnienia odpowiedniego bezpieczeństwa na Osiedlu.

Na tym protokół zakończono.
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